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Op 24 februari 2022 brak er een oorlog uit tussen
Oekraïne en Rusland. Rusland viel Oekraïne binnen
omdat Poetin niet wilde dat Oekraïne bij de NAVO
zal gaan horen. Door de oorlog werden de gas en

energieprijzen heel hoog. Dat komt door de
strenge sancties die de Europese unie oplegde

tegen Rusland. In de sancties staat bijvoorbeeld
dat de EU geen gas meer mag kopen van Rusland.
Het gevolg daarvan is dat de gasprijzen de pan uit

rijzen. Het is begrijpelijk dat je dan minder wilt
betalen voor de gas-en energie prijzen. Dan is er

goed nieuws!
 Een energieadviseur.



Documenten bekijken. 

Je zou denken dat als hij een

opdracht krijgt naar het huis toe

gaat, maar hij vraagt eerst

plattegronden en informatie van

het gebouw op. Als hij die bekeken

heeft gaat hij op zoek naar het

huis. In Google Maps. Daar kan je

goed zien of het huis

zonnepanelen heeft en hoe veel. 

Het gebouw bekijken. 

Als de energieadviseur klaar is

met kijken naar de documenten

gaat hij wel naar het gebouw toe.

Hij kijkt dan waar de frisse lucht

vandaan komt. Is dit huis goed

geïsoleerd? En wat neemt

onnodig energie op? Bijvoorbeeld

als je je telefoon oplaad terwijl die

al vol is. 

De energie berekenen.Hoeveel verbruikt de klantper maand? En wat kan hijer aan doen om hetgebouw te verduurzamen?Zonnepanelen aanleggen?Of toch isoleren?

Rapport schrijven. 

De adviseur moet ook nog

een rapport maken. In het

rapport staat hoe de eigenaar

het beste zijn gebouw kan

verduurzamen. En hij raadt

een bedrijf aan als hij

zonnepanelen adviseert.

Huh!?? Een energieadviseur?
Ja, een energieadviseur. Wat is het eigenlijk? 

Een energieadviseur is iemand die huizen bekijkt en dan adviseert over
de verduurzaming. Om duidelijker te maken wat een energie adviseur

doet gaan we even kijken hoe hij te werk gaat.



De aarde warmt op. Dat weet iedereen.
Het mag niet verder opwarmen dan 1,5

graad. We moeten er iets aan gaan doen
als we ons aan die afspraak willen

houden. De mensen die de 1,5 graad
regel bedachten,bedachten daarom

energieadviseurs. “Om ervoor te zorgen
dat mensen bewust worden dat er veel te

veel energie verbruikt wordt.” Mensen
willen niet alleen minder betalen maar

ook een bijdrage leveren aan het milieu.
Energieadviseurs zijn er dus voor de

planeet en de mensen. 



Heb je interesse gekregen om je huis te
verduurzamen of om zelf een energieadviseur te
worden? Om je huis te verduurzamen raad ik het

bedrijf SENERGY aan. Ik heb de eigenaar ook
geïnterviewd voor het project toekomst kijken. Ik

vond het interessant en leerzaam. 
Als je zelf een energieadviseur wilt worden moet je

een HBO technische opleiding volgen. 

Tot slot

Ga naar www.senergy.nl/contact/ voor als je interesse hebt gekregen
en wilt verduurzamen bij SENERGY


